
Prispevek k razpravi na 2. seji OK ZSMS
Alojz Intihar, predsednik osnovne organi-

zacije ZSMS KS Želimlje, se je na seji ogla-
sil z naslednjimi bescdarrii:

»Izhajam iz OO ZSMS Želimlje, ki je po
številu članov majhna organizacija. Komaj
30 nas je. Od tega šlevila pa nas je le
polovica aktivnih, saj se druga polovica ne
odzove niti vabilu na sestanek, kaj šele na
delovno ali drugo akcijo., " .

V nekaj besedah bom skušal povedati, kaj
delamo in s čim se ukvarjamo. Vse naše delo
je povezano z delom krajevne skupnosti. Tu
bi lahko navedel proslave. delovne akcijc,
udeležbo na raznih športnih tekmovanjih.
Naša glavna naloga je bila letos ureditev
kulturncga doma. Mladi smo zanj prispevali
veliko ur prostovoljnega dela.

Žal pa niso pri tej akciji sodelovali vsi
krajani, predvsem mladih je bilo premalo.
Nekateri se našim aktivnostim celo posme-

hujejo kot bi se ne zavedali, da kulturnega
doma ne bomo uporabljali le tisti, ki smo
vanj vložili svoj trud, delo, napor, ampak bo
služii prav vsem in vsakemu krajanu pose-
bej.

Misfim. da je v nekaterih Ijudeh premalo
volje za družbeno delo, za delo v mladinski
ali kateri drugi družbenopolitični organiza-
ciji v KS. Prav mi mladi pa bi se morali
zavedati, da se moramo vključiti v celotna
dogajanja v KS, saj bomo le tako lahko rešili
številne težave, tudi kadrovske.

Problem, ki je v naši sredini še bolj pereč
kot drugod pa je la, da mladi še vedno raje
zahajajo v cerkev kot na mladinske sestan-
ke. Skušali smo jih pridobiti na razne nači-
ne, vcndar brez uspeha.

Prav zato bo pridobivanje teh mladih v
naše vrsle ena naših najpomembnejših nalog
tudi v bodoče «


